
 

 
 

 
1. jednání osadního výboru Stolín 
3.4.2023 
 
Přítomní členové: 4, hosté 2, dle presenční listiny 
 
Zahájení a schválení programu 
 
Předseda OV zahájil jednání a konstatoval, že OV je usnášeníschopný. Byl schválen následující program: 
 
1. Kontrola zápisu z minulého jednání 
2. Nové podměty osadního výboru 
 
přijato, pro 4, proti 0, zdržel se 0 
 
1. Kontrola zápisu z minulého jednání 
 

- 1. Komunikace a propustek Mstětín  

OV 9.3.2020 
Přítomní občané Mstětína upozornili na špatný stav komunikace směrem k Bašům u zaslepeného propustku. Cesta 
je z poloviny zaplavena vodou a podmáčením se neustále zhoršuje její stav. Požadují zjednání nápravy. 
Místostarosta vysvětlil nutnost zaslepení propustku z důvodu stížnosti pána z Červené Hory.  
Občané Mstětína s tímto jednáním zásadně nesouhlasí, propustek zde byl vždy a nejedná se o novou stavbu.  
Místostarosta nastínil řešení, které by mohlo vzniknout v rámci pozemkových úprav Červené Hory. Zde se ale jedná 
o časově vzdálené řešení. 
Závěrem diskuse bylo přijetí požadavku Osadního výboru na vyřešení havarijního stavu místní komunikace. 
7.2020 – Ve vnitřním oblouku je nově vyasfaltováno, u komunikace se stále drží voda a je velice podmáčená, vnější 
oblouk zatáčky se rozpadá asfalt. Místo je velice nebezpečné. Nejsou žádné značky.  
Místostarosta sdělil - Čekáme na pozemkové úpravy Červené Hory, které by měly nabýt právní moci v příštím roce, 
a které s tímto propustkem počítají. Jednal jsem s pozemkovým úřadem, kde mi bylo sděleno, že pak může město i 
na své náklady stavbu provést. Do té doby budeme muset toto místo jen dočasně upravovat. Nejmenovaný občan 
vyhrožuje i trestním oznámením, pokud bychom propustek obnovili. 
Závěr - Doporučujeme řešit jako havárii na místní komunikaci. Uvedený stav není bezpečný!!  
14.9.2020 Jiří Regner: Proběhlo nové jednání s dotčeným vlastníkem pozemku, který trvá na odmítavém postoji k 
propustku pod komunikací. Musíme opravdu počkat na pravomocné pozemkové úpravy Červené Hory, kde je 
navržené dobré řešení a zařadit odvodnění komunikace do rozpočtu města, zadat projekt a realizovat. 
Závěr OV – je nutné alespoň opravit stávající asfalt. 
24.5.2021 Konzultace s Ing. Košutem – město místo provizorně opravuje štěrkem, asfalt je drahá a zbytečná 
investice, podmáčením by se rozlámal. Pozemkové úpravy se stále řeší. Nejmenovaný, všem známý občan se stále 
nesmyslně odvolává a svým počínáním blokuje dobré řešení. Měl by být za své jednání také odpovědný!! 
4.10.2021 Čeká se na nabytí právní moci KPÚ Červená Hora. 
27.6.2022 Místostarosta informoval, že PÚ již mají právní moc. Město zažádalo Pozemkový úřad o projekt na 
odvodnění, které bude v rámci PÚ následně provedeno. Cestu bude řešit město. 
3.4.2023 Místostarosta informoval, že PÚ zpracovává projekt a při realizaci město opraví asfalt. 
p. Klepáček požádal alespoň o opravu výtluků, cesta bude nyní více zatížena z důvodu uzavírky komunikace u 
Žebrácké rokle. 
 
Zůstává v zápisu od 9.3.2020 
 
přijato, pro 4, proti 0, zdržel se 0 
 
 
 
 



 

 
 

- 2. Chodník zastávka BUS SAAR  

OV 6.3.2019 
Před 4 roky pomohl OV vyřešit pozemky pro stavbu. V roce 2018 projednal OV za pomoci ODS situaci se zamítavým 
stanoviskem Správy silnic s radním kraje pro dopravu p. Červíčkem, bylo domluveno, že je nutno technicky vyřešit 
šířku budoucí komunikace. V únoru 2019 proběhla schůzka vedení města se Správou silnic, dle informací od starosty 
bude v průběhu roku vybrán projektant pro rozšíření komunikace, který upřesní podmínky pro projekt chodníku. 
Město poté dokončí projekt chodníku, úprava PD je součástí rozpočtu 2019. Na základě připomínek majitelů domů 
byla městem oslovena společnost ČEZ, Distribuce a.s., která připraví projekt rekonstrukce sítě – přesun vrchního 
vedení z domů do chodníku. Tato akce proběhne nejdříve v roce 2021. Z technického hlediska musí obě akce 
proběhnout současně. U této akce bude OV sledovat vývoj úpravy projektu chodníku podle požadavků Správy silnic, 
které by mělo být dokončeno v roce 2019.  
Majitelé sousedních nemovitostí požadují konzultace navrhovaného řešení chodníku s projektantem. 
16.9.2019 dle informací místostarosty je vybrán projektant silnice, který bude spolupracovat s projektantem p. 
Térem na dokončení projektu chodníku. 
Info 2020 – stavba chodníku bude sloučena se stavbou komunikace Správy silnic, v termínu 2025 a dále. 
Projednávání této akce bude OV nadále sledovat.  
14.9.2020 info Ing. Matysky ROM: projektant chodníku (ing. Tér) má od projektanta silnice III/3036 (Advisia Praha) 
hranu chodníku. Ing. Tér zapracuje novou polohu a aktualizuje PD chodníku. Dále se řešily i zastávkové zálivy. 
Poslední varianta je taková, že zastávky Stolín zůstanou na svých místech, jen se k nim vytvoří zálivy - nyní na 
schválení DI PČR Kultem. 
24.5.2021 info Ing. Matysky ROM: stále probíhají projekční práce, nyní budou osloveny dotčené orgány pro 
stanoviska. 
4.10.2021 Místostarosta – Kraj plánuje realizaci na rok 2025. Dále podal informaci, že by součástí mohla být i 
cyklostezka. Nyní se zpracovává studie jejího umístění od Skalice po Rtyni. 
27.6.2022 Projekt komunikace a chodníků je dokončen. Získávají se souhlasy s dokumentací a bude zažádáno o 
stavební povolení. Realizace bude dle finančních možností Královéhradeckého kraje. Cyklostezku dál řeší Svazek 
obcí. 
3.4.2023 Místostarosta informoval, že se čeká na realizaci ze strany SUS. V letošním roce se zahajuje výstavba ve 
Zlič. Ve Stolíně by se mohla realizace zahájit cca 2025 
 
Vypouští se, musí se jen čekat na realizaci SUS. 
 
přijato, pro 4, proti 0, zdržel se 0 
 

- 3. Rekonstrukce komunikací Stolín 

6.3.2019 Po dokončené opravě komunikací po výstavbě splaškových komunikací zbývá ve Stolíně opravit tyto 
komunikace – od Jehovistů k čp. 81, z návse k čp. 10, od Pešíků k čp. 26 a nad sponkárnou od čp. 22 k čp. 69. 
Požadujeme vypracovat technický a finanční návrh podobně jako u cest na Mstětíně, zařadit do zásobníků oprav a 
postupně realizovat. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 

 
 
5.6.2019 nesplněno. 
16.9.2019 nesplněno. OV doporučuje zařadit alespoň jednu komunikaci do rozpočtu 2020. 
9.3.2020 Místostarosta uvedl, že v rozpočtu města je připraveno 50 tis na dosypání těchto komunikací s větší 
opravou se zatím nepočítá. OV ale trvá na vyhotovení rozpočtových nákladů. 
7.2020 OV trvá na vyhotovení rozpočtových nákladů. 
14.9.2020 OV trvá na vyhotovení rozpočtových nákladů jako zásobníků akcí na realizaci. Chceme ale znát i způsob 
opravy, zda a v kterých místech se bude odtěžovat položí. Zásadně nesouhlasíme s navyšováním komunikace mezi 
domy. 
23.9.2020 Na schůzce se zástupci města vyjasněn náš požadavek na sestavení zásobníku akcí. Cesty jsme si osobně 
prošli. Prioritu bude mít cesta od Pešíků  k č.p. 26. Budeme požadovat do rozpočtu 2020 v asfaltovém provedení.  
24.5.2021 Rada města nezařadila opravy do rozpočtu. Mají jiné priority. OV navrhuje zahrnou do zásobníku i 
komunikaci od hasičské zbrojnice po zatáčku nad kapličkou. Po rekonstrukci kanalizace je polovina opravená. V zimě 
však pod neopravenou částí namrzá staré podloží a cesta nerovnoměrně pracuje a ničí se.  
4.10.2021 Přítomní majitelé RD u cesty od Pešíků po č.p. 26 osobně požádali místostarostu o zařazení do rozpočtu 
2022. 
27.6.2022 cesta od Pešíků po čp. 26 je zařazena do rozpočtu 2022. Dle informací Ing. Košuta se řeší technologie 
opravy s ohledem na špatnou statiku čp. 64. 
3.4.2023 Místostarosta informovalo jednání Ing. Kocha, zástupce obyvatel u této komunikace. Bylo domluveno 
dokončení 2023 
 
Zůstává v zápisu do realizace 
 
přijato, pro 4, proti 0, zdržel se 0 
 

- 4. Oprava haltýře na Mstětíně 

6.3.2019 OV upozorňuje na špatný stav haltýře na cestě k řece, žádáme o prověření majitele. V případě majetku 
města o opravu. 
5.6.2019 Nesplněno. 
16.9.2019 dle informací místostarosty bude v roce 2020 vypracován projekt na rekonstrukce vodních děl. Součástí i 
tento haltýř, následně by se mohlo požádat o dataci na opravu. 
9.3.2020 Místostarosta uvedl, že přípravu projektu převzal odbor investic. Mstětíňáci doporučují umístit k haltýři 
lavičku, je to na turistické trase a jedná se o vhodné místo odpočinku. 
7.2020 Místostarosta sdělil, že byla schůzka na místě s vedoucím odboru rozvoje a vedoucím odboru správy majetku, 
ze které vyplynulo, že není potřeba generální oprava haltýře. Navrženo řešit opravu a rekonstrukci nadzemních částí 
a výměnu laviček. 
14.9.2020 Jiří Regner: Proběhla konzultace s městským architektem a čekáme na jeho návrh řešení. OV žádá o 
předložení navrženého řešení k projednání. 
24.5.2021 Jiří Regner zaslal navrhované řešení. Osadní výbor doporučuje opravit a natřít i starý plot za uvažovanou 
novou lavičkou. 
4.10.2021 Místostarosta uvedl, že akci řeší majetkový odbor a bude v rozpočtu 2022. 
27.6.2022 Místostarosta ujistil, že akci řeší majetkový odbor a je v rozpočtu 2022 
3.4.2023 Místostarosta informoval, že akce je ukončena. 
 
Vypouští se, splněno 
 
přijato, pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 
 

- 5. Vyplavování štěrku na MK z komunikace mezi č.p. 13 a 22 na Mstětíně 
 
4.10.2021 Osadní výbor požaduje řešit vyplavování štěrku na místní komunikaci z komunikace mezi č.p. 13 a 22 na 
Mstětíně. 



 

 
 

27.6.2022 Místostarosta prověří u Ing. Košuta. 
3.4.2023 Místostarosta informoval, že bude realizována s opravou celé komunikace k Bašom po dokončení 
propustku. 
 
Zůstává v zápisu od 4.10.2021 
 
přijato, pro 4, proti x, zdržel se x 
 
 

- 6. Odkup pozemku p.č. 444 ostatní plocha do majetku města 
 
27.6.2022 Osadní výbor doporučuje zahájit jednání s majitelkou pozemku p.č. 444 ostatní plocha v k.ú. Stolín o 
odkupu pozemku do majetku města. 
3.4.2023 Místostarosta informoval, že komise majetku i výstavby nákup schválila, nyní probíhá odkup v režii 
majetkového odboru. 
 
Vypouští se, splněno 
 
přijato, pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 

- 7. Výšková úprava obrubníku na zastávce 
 
27.6.2022 Osadní výbor doporučuje zvážit provedení výškové úpravy obrubníku na zastávce ve Stolíně. Výstavba 
nové zastávky s ohledem na rekonstrukci celé komunikace je časově nejistá. Jednoduchá výměna obrubníku a 
částečná překládka dlažby by pomohla starším občanům při nastupování. 
3.4.2023 Vzhledem k informaci, že realizace zastávky bude nejdříve v roce 2023 se Osadní výbor jednomyslně 
shodl, že se přeložení obrubníku a zámkové dlažby vyplatí. Požádal místostarostu o zajištění. 
 
Zůstává v zápisu od 27.6.2022 
 
přijato, pro 4, proti x, zdržel se x 
 

- 8. Vodorovné značení před zbrojnicí a na návsi 
 
27.6.2022 Hasiči požadují obnovu vodorovného dopravního značení před zbrojnicí a projednání nového u haltýře. 
3.4.2023 U zbrojnice je značení dokončeno, před haltýřen nebudeme na kostky nic stříkat. 
 
Vypouští se, splněno 
 
přijato, pro 4, proti 0, zdržel se 0 
 
2. Nové podměty osadního výboru 
 
 

- Návrh na instalaci zpomalovacího retardéru na komunikaci od Lípy k veterinářské stanici. Je však nutné 
získat souhlasy občanů z této ulice. Pokud se je podaří zajistit bude žádost předána na město. 

 
- Umístit před zbrojnici sáček na psí exkrementy. 

 
- Diskuse o přemístění volební místnosti do klubovny Petanqu. Osadní výbor tento návrh nepodporuje, 

komise má ve zbrojnici větší komfort, náklady na vytápění jdou přímo za městem. Při žádných volbách 
komise nezaznamenala žádnou stížnost. Volební komise za staršími občany dochází domů. 
 



 

 
 

- Umístění vánočního stromku na hřiště. Proběhla diskuse. Uživatelé hřiště, hasiči i Petanq by měli určit 
přesné místo a dále by měli zvážit jaké akce chtějí u stromku pořádat. Aby nezůstalo jen u osvětleného 
stromu. 
 

- Dne 12.4.2023 se uskuteční koordinační schůzka se zástupci SAAR a ZD Žernov k řešení odvodnění areálu 
SAAR. Za město je přizván Jiří Regner za OV Josef Vondra. O výsledku pošleme členům OV zprávu. 
 

Zapsal: Josef Vondra, předseda OV 
 
Dne: 3.4.2023 
 
Ověřil: Jiří Regner, místostarosta 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 




